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Zápis z jednání 
+ 
 
 
  Z jednání Místní komise Jarošov 

Komise Jarošov 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 13. 3. 2024 
Mgr. Jan Zapletal - předseda A 
Jan Kedroň - místopředseda A 
Marta Vaňková A 
Milada Havlů N 
Mgr. Jana Majzlíková              O 
Helena Minaříková A 
Denisa Mišurcová, DiS. A 
Jan Vydlák A 
Bc. Vojtěch Jančík A 
Ing. Jiří Zerzáň A 
Bc. Jakub Doskočil A 

 Věra Mikulková - tajemník/tajemnice  A 
  

Program jednání 
1. Zahájení 
2. Kontrola úkolů  
3. Různé  
4. Závěr 

 
Ad 1)  
Jednání komise zahájil místopředseda pan Jan Kedroň, přivítal členy komise a hosty jednání paní 
místostarostku města Marcelu Čechovou a zastupitele města Mgr. Mojmíra Náplavu. 
Seznámil přítomné s programem jednání. Program jednání byl jednohlasně odsouhlasen. 
/Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 0/ 
Hosté pozdravili členy komise a svým kladným postojem podpořili jednání komise. 
 
Ad 2) 
Kontrola úkolů 
 
SMM 
02/05/2023/MK JA 
Prověřit možnost úsekového měření na ul. Pivovarská – úsek od Pivovaru – za odbočku na sídliště Louky. 
SMM_DP: Úsekové měření je poměrně nákladný sofistikovaný systém. Jeho pořízení již město zvažovalo 
v roce 2019. Prověřovány již byly nejen technické možnosti s náklady na pořízení, ale také požadavky na 
provozování tohoto systému a řešení případné přestupkové agendy. Město nakonec instalaci tohoto 
systému kontroly v Jarošově s ohledem na technickou a finanční náročnost nedoporučilo. V souvislosti se 
zklidněním dopravy v Jarošově bylo vyvoláno jednání za účasti PČR, aby se našlo jiné operativnější řešení. 
Výstupem tohoto jednání bylo instalování informativního měření rychlosti a častější kontroly ze strany PČR 
s represemi vůči řidičům.  
MK bere na vědomí a požaduje v této věci předběžnou tržní konzultaci umístění sofistikovaného  
Systému. 
SMM_DP: Předběžná tržní konzultace je v podstatě součást procesu veřejné zakázky a umožňuje zadavateli 
komunikovat s dodavateli a zjišťovat jejich možnosti a návrhy řešení před vlastním vyhlášením veřejné 
zakázky. Vzhledem k tomu, že aktuálně město nepřipravuje veřejnou zakázku na pořízení systému 
úsekového měření, tak není možné řešit ani předběžnou tržní konzultaci. V minulosti ale již odbor SMM 
prověřil možnosti trhu i technickou, provozní a finanční náročnost tohoto systému.   
MK: Děkuje za odpověď. A žádá o sdělení finanční částky, která byla dříve stanovena pro pořízení 
systému úsekového měření. 
SMM_DP: vzhledem k tomu, že nebyl řešen konkrétní úsek a systém od konkrétního dodavatele, tak nelze 
sdělit přesnou částku. Každopádně šlo o systémy, kde vlastní pořízení obnášelo investici v řádu milionů. 
Další stránka věci je zajištění provozu systému a řešení přestupků, což mimo jiné obnášelo i personální 
navýšení v rámci úřadu, což s sebou nese další nemalé náklady.   
MK bere na vědomí 
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OSŽP 
01/01/2024/MK JA 
Příprava opravy komunikace  II/497 v úseku Jarošov – Včelary  
Občany Jarošova zajímá, jak bude řešena objízdná trasa v době zahájení rekonstrukce. 
Doručena tisková zpráva dopravního omezení 
 
SMM 
02/01/2024/MK JA 
Ulice Na Odlučí (U RD č. p. 166) -  je třeba vyřešit vyčištění vodního koryta. 
SMM LP: Město Uherské Hradiště není vlastníkem pozemku, na kterém se nachází koryto vodního toku 
podél RD č.p. 166 a ani správcem tohoto toku. Správou Jarošovského potoka jsou pověřeny Lesy ČR, s.p.,. 
Podnět správci toku předáme, ale v podobných případech by bylo dobré přiložit fotografii, z níž by bylo 
zřejmé, o jaký problém v korytě se jedná. 
V řešení 
 
03/01/2024/MK JA 
Žádáme o odstranění náletových dřevin na pozemku – naproti pivovaru (nedůstojné místo při vjezdu do čtvrti 
Jarošov) 
SMM LP: Jedná se o singulární parcelu, která není v majetku města. Jako jeden z vlastníků je uvedena 
Obec Jarošov s podílem 2/756. Toto zanedbatelné vlastnictví patrně v minulosti přešlo na město UH, proto 
se nechceme zcela zbavit odpovědnosti za stav pozemku. V průběhu měsíce března provedeme šetření 
stavu a druhového složení dřevin a následně bude provedeno odstranění alespoň těch dřevin, které jsou 
invazní, nebezpečné nebo zcela neperspektivní. Rozhodně se však nebude jednat o „vyčištění parcely“ od 
náletových dřevin, protože se zde jedná o výhradně o náletový porost a zákon o ochraně přírody a krajiny 
se vztahuje i na ty dřeviny, které nebyly záměrně vysazeny, ale vyrostly nahodile.  
MK bere na vědomí 
 
04/01/2024/MK JA – Znovu otevřena podnět z května 2023 
Nebezpečné retardéry v lokalitě na sídlišti „Louky“ – provést údržbu – případně jejich odstranění 
a provést nové zpomalovací zabezpečení. 
SMM_DP: Vzhledem k tomu, že špatný stav montovaných příčných prahů je řešen opakovaně a poměrně 
často a z obecného pohledu tyto prvky v daném úseku komunikace nemají ani patřičné opodstatnění, byly 
pryžové prahy demontovány bez náhrady. Pokud se v budoucnu prokáže opodstatněnost dopravního 
zklidnění dotčené páteřní komunikace na sídlišti Louky a bude to technicky možné, jsme připraveni při 
revitalizaci veřejného prostoru na sídlišti a rekonstrukci komunikace řešit dopravní zklidnění stavebními 
úpravami (např. vyvýšenými plochami v místě napojení příjezdových komunikací k bytovým domům).  
MK bere na vědomí. Navrhujeme dopravní situaci vyřešit umístěním značky (průjezd obytnou zónou), 
resp. podobně jako na sídlišti Štěpnice. 
SMM_DP: průjezd přes sídliště Louky je místní komunikace II. třídy, která aktuálně nemá potřebné parametry 
a nesplňuje podmínky pro vyznačení „obytné zóny“, případně „Zóny 30“.   
MK žádá o znovu řešení tohoto problému – vyznačení „Zóny30“, tak jak je tomu na jiných sídlištích 
(např. Štěpnice, Na Východě)  
Na vědomí: starosta 
SMM_DP: problematika zřízení „Zóny 30“ již byla popsána. Zavedení zóny není jen o „osazení dopravního 
značení, kdekoli ve městě“. Na sídlišti Východ aktuálně Zóna 30 zavedena také není, a to z výše popsaných 
důvodů. 
MK bere na vědomí 
 
05/01/2024/MK JA 

Komise znovu navrhuje vyznačení přechodu pro chodce na nebezpečném úseku ulice Nová cesta u 
hlavní silnice, anebo návrh takového řešení, které by zvýšilo bezpečnost chodců v tomto místě. Stávající 
zažitá praxe přecházení těsně u hlavní silnice bez jakéhokoli je nebezpečná.                                                  
SMM_DP: dotčená křižovatka vyžaduje celkovou stavební úpravu, v rámci které bude možné řešit i 
případný přechod pro chodce v souladu s platnými technickými předpisy, aby bylo užívání přechodu 
bezpečné. Stavební úprava však vyžaduje nejen zajištění financování a návrh technického řešení 
v souladu s platnými předpisy, ale také majetkoprávní vypořádání dotčených pozemků v singulárním 
vlastnictví a součinost vlastníka silnice II. třídy. Aktuálně však tato investice ani majetkoprávní vypořádání 
pozemků není na pořadu dne. Není vyloučeno, že úprava dopravního napojení ul. Nová cesta bude řešena 
v souvislosti s přestavbou opuštěného areálu pivovaru.  
Z hlediska přecházení je v současné době v ul. Nová cesta bezbariérová úprava, určená jako místo pro 
přecházení, řešena prakticky za hranicí křižovatky. Zda lidé dané místo pro přecházení respektují nebo 
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volí jiné místo je na rozhodnutí každého konkrétního chodce, který je účastníkem silničního provozu a 
v rámci vlastní bezpečnosti by měl při pohybu na pozemních komunikacích respektovat určitá pravidla.   
MK: Znovu žádáme o projednání  - aby toto místo bylo označené pro přecházení. 

SM_DP: majetkoprávní poměry v místě požadovaného přechodu pro chodce ani technické podmínky pro 
zřízení přechodu pro chodce se od minulého vyjádření nezměnily. Nadále tedy platí původní stanovisko.  
MK bere na vědomí 
 
OIN 
06/01/2024/MK JA 
Žádáme o informaci v jakém stavu jsou připravované akce „Oprava komunikace „Na Svárově“ a „Za Humny“ 
Odpověď OIN: 
Akce „Rekonstrukce ulice Na Svárově, Jarošov“ je ve fázi přípravy veřejné zakázky na zhotovitele stavebních 
prací. Práce na této rekonstrukci by měly být započaty v květnu letošního roku s termínem dokončení říjen 
2024. Před investiční akcí města bude SVK a.s. v daném území  provádět rekonstrukci vodovodu. 
Další akce „Rekonstrukce ulice Za Humny“ je vyprojektovaná, má legislativní povolení stavby a je uvedena 
v zásobníku investičních akcí 
MK bere na vědomí 
 
 
Ad 3) 
Nové požadavky 
 
OSŽP 
01/02/2024/MK JA 
V souvislosti s řešením odstranění náletových dřevin na pozemku – naproti pivovaru (nedůstojné místo při 
vjezdu do čtvrti Jarošov) dáváme podnět stavebnímu úřadu k zahájení odstranění objektu na uvedeném 
pozemku. 
 
SMM 
02/02/2024/MK JA 
Zajistit opravu branky u hřiště na sídlišti Louky (nebezpečí vběhnutí na komunikaci) – případně řešit  
novou výstavbu nového hřiště (dle návrhu předložené studie regenerace Louky) 
 
03/02/2024/MK JA 
Vznesen dotaz na zjištění finanční částky nové autobusové zastávky. 
 
ÚMA 
04/02/2024/MK JA 
Znovu vznesen požadavek na řešení parkování v lokalitě Louky – návrh na vybudování parkovacího domu. 
Urychlit dopracování navržené „studie regenerace Louky“ - spolu se vzneseným požadavkem při výstavbě 
nového parkování místo stávajícího hřiště s úpravou nájezdu na toto parkoviště. 
 
Na další jednání přizvat Ing. arch. Aleše Holého, vedoucího ÚMA – seznámení s dalším postupem 
„návrhu studie regenerace Louky“ 
 
 
Za účast všech přítomných,  poděkoval předseda komise. 
 
 
Příští řádné jednání MK   12.6.2024  (přizvat zastupitele Mgr. Mojmíra Náplavu)  
http://www.mesto-uh.cz/mistni-komise-jarosov-zapisy 
  
   
Zapsala: Věra Mikulková – tajemník komise           
Ověřil: Jan Zapletal – předseda komise 
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